
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Bisztygê

na 40. posiedzeniu Senatu
w dniu 23 wrzeœnia 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
W sierpniu bie¿¹cego roku Okrêgowa Rada Lekarska w Krakowie stwierdzi³a, ¿e projekt planu finan-

sowego Narodowego Funduszu Zdrowia na rok 2010, mimo wzrostu ogólnych nak³adów o 1,27% w skali
kraju, zak³ada spadek finansowania œwiadczeñ zdrowotnych dla Ma³opolski i Podkarpacia.

W zwi¹zku z tym stwierdzeniem chcia³bym zapytaæ Pani¹ Minister, jak faktycznie wygl¹da plan fi-
nansowania œwiadczeñ zdrowotnych dla województw ma³opolskiego i podkarpackiego w roku 2010 i jak
przedstawiaj¹ siê szczegó³y planu funkcjonowania s³u¿by zdrowia w przysz³ym roku.

Z powa¿aniem,
Stanis³aw Bisztyga




